
Protokół Nr XIX
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 czerwca 2016 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce trwało od godz. 1200 do godz. 1600.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta,
3.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4.Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy,
5.Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy
5. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
6. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani za 2015 r.,
7. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji kultury 

za 2015 r.
8. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za rok 2015 i sprawozdanie 

finansowe.
9. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 

wykonania budżetu Gminy za 2015 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.
11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w W arszawie w 

sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy.

12. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2015 r. wraz z informacja o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami.

13. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2015 
rok,
b) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2015 rok,
c) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,

i



d)) uchylająca uchwałę nr XVII/136/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 
kwietnia 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
W ołomińskiemu na realizację zadania budżetowego: „Przebudowa drogi
powiatowej na odcinku Dąbrówka -M ałopole, gm. Dąbrówka”,
e)) w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego,
f) w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/108/2015 Rady Gminy z dnia 29 grudnia 
2015r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii,
g) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2 0 1 6 -2 0 2 1 ,
h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
i) w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dąbrówka 
na lata 2016 -  2019 z perspektywą na lata 2020 -2023 wraz z jego prognozą z 
oddziaływania na środowisko,
j)  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkanych,
k) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają opady komunalne.

14. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
15. Sprawy różne i wolne wnioski.
16. Zamknięcie obrad.

Pan Sławomir Rosa zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 13 pod lit c. 
uchwały w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka informując iż zauważył 
pewne niezgodności z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Sprawa 
ponownie rozpatrzona zostanie przez Komisję Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym RG.
Pan Zenon Zadrożny zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 13 

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu 
partnerskiego pn. „Zmniejszenie emisyjności gospodarki na terenie gmin Radzymin, 
Klembów i Dąbrówka poprzez realizacje inwestycji związanych z wytwarzaniem energii 
elektrycznej i cieplnej pochodzącej ze źródeł odnawialnych”
Niniejsza uchwała jest uchwałą intencyjną deklarującą udział Gminy jako partnera Gmin 
Radzymin, Klembów i Dąbrówka przy realizacji projektu konkursowego w ramach 
regionalnego Programu Operacyjnego W ojewództwa M azowieckiego na lata 2014 -  
2020. Celem projektu jest zmniejszenie emisyjności gospodarki poprzez wsparcie 
inwestycji związanych z wytwarzaniem energii elektrycznej i cieplnej pochodzącej ze 
źródeł odnawialnych w indywidualnych gospodarstwach na terenie Gminy Dąbrówka 
Prowadzący obrady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad uchwały w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka.
W głosowaniu jawnym  wniosek został przyjęty jednogłośnie /14 głosów „za” przy 
obecności 14 Radnych/
Następnie został poddany pod glosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu



partnerskiego pn. „Zm niejszenie emisyjności gospodarki na terenie gmin Radzymin, 
Klembów i Dąbrówka poprzez realizacje inwestycji związanych z wytwarzaniem energii 
elektrycznej i cieplnej podchodzącej ze źródeł odnawialnych”
W głosowaniu jaw nym  wniosek został przyjęty jednogłośnie / 14 głosów „za” przy 
obecności 14 Radnych/
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie W ójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6.Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani za 2015 r„
7. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji 
kultury za 2015 r.
8. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za rok 2015 i sprawozdanie 
finansowe.
9. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w sprawie 
wykonania budżetu Gminy za 205 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy.
11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 
sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy.
12. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w W arszawie w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2015 r. wraz z informacja o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami.
13. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2015 
rok,
b) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2015 rok,
c) w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu partnerskiego 
pn. „Zmniejszenie emisyjności gospodarki na terenie gmin Radzymin, Klembów i 
Dąbrówka poprzez realizacje inwestycji związanych z wytwarzaniem energii 
elektrycznej i cieplnej podchodzącej ze źródeł odnawialnych”
d) uchylająca uchwałę nr X V II/136/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 
kwietnia 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
W ołomińskiemu na realizację zadania budżetowego: „Przebudowa drogi 
powiatowej na odcinku Dąbrówka -M ałopole, gm. Dąbrówka”,
e) w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego,
f) w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/108/2015 Rady Gminy z dnia 29 grudnia 
2015r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii,



g) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2 0 1 6 -2 0 2 1 ,
h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok
i) w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dąbrówka 
na lata 2016 -  2019 z perspektywą na łata 2020 -2023 wraz z jego prognozą z 
oddziaływania na Środowisko,
j)  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkanych,
k) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której nie 
zam ieszkują mieszkańcy a powstają opady komunalne.

17. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
18. Sprawy różne i wolne wnioski.
19. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XIX sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk, powitał wszystkich zebranych poinformował, że 
w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 na 15 radnych i stwierdził 
prawomocność obrad.

Ad. 2 W ybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie /14 głosów „za”, przy obecności 14 radnych / został 

wybrany Pan Sławomir Rosa.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół Nr XVIII/2016 
z dnia 24 maja 2016 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jaw nym  przyjęła
większością głosów /13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy obecności 14 radnych/. 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
Sprawozdanie zostało przedstawione przez W ójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
Pan Rosa Sławomir Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym RG poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 czerwca 
2016r. tematem którego było:

1. Rozpatrzenie podań.
2. Informacja na temat planu zagospodarowania przestrzennego.
3. Informacja na temat kanalizacji gminy.
4. Zaopiniowanie Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dąbrówka na lata 

2016 -2019 z perspektywą na lata 2020-2023 Program Ochrony Środowiska.



5. Spraw y różne i w olne w nioski

Pan Andrzej M arcinkiewicz odnosząc się do protokołu powiedział, że zgłosił wniosek na 
komisji i nie ma to odzwierciedlenia w protokole. Przewodniczący komisji odpowiedział, 
że wniosek jest zapisany i odczytał jego treść.
Pan Marek Pasoń Przewodniczący Komisji Gospodarczej RG poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 21 czerwca 2016 r. na którym rozpatrywano następujące 
tematy:

1. Dotacje do zadań związanych z Komisją Gospodarczą.
2. Rozpatrzenie podań.

i odczytał protokół z posiedzenia .
Pan Mirosław Kuligowski Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i 
Porządku Publicznego RG poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 22 
czerwca 2016r. gdzie rozpatrzono następujące tematy:
1. Informacja dotycząca Programu Operacyjnego Pomocy Żywnościowej realizowanej 
przez Stowarzyszenie "Pomoc w Dolinie Dolnego Bugu”
2. Cd. oświetlenie uliczne
3. Informacja na temat realizacji wniosków komisji.
4. Współpraca z Powiatową Strażą Pożarną
5. Współpraca z Komisariatem Policji w Radzyminie.
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomanii za 2015 rok.
Pan Wójt odnosząc się do ustaleń komisji związanych z dofinansowaniem do zakupu 
samochodu dla Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Wołominie zaproponował aby 
z kwoty 15 000 zł przeznaczonej na ten cel 10 000 zł przesunąć dla Komisariatu Policji w 
Radzyminie na ponadnormatywne służby dla policjantów na terenie naszej gminy w 
okresie letnim.
Pani Agnieszka Gryglas -  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG 
poinformowała, że komisja odbyła spotkanie w dniu 22 czerwca 2016 r. na którym 
zajmowała się następującymi tematami:
1. Omówienie stanu przeprowadzania prac w zakresie budowy publicznych placów 
zabaw na terenie gminy w 2016 r.
2.Omówienie planów remontowych w placówkach oświatowych na terenie gminy 
Dąbrówka
3.Omówienie projektu modernizacji hal sportowych znajdujących się przy placówkach 
oświatowych na terenie gminy Dąbrówka
4.Omówienie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej 
na bieżącą działalność statutową za 2015 r.
5.Sprawy bieżące.
Pan Andrzej M arcinkiewicz zapytał dlaczego zostały zdjęte środki z zadania budowa 
boisk wielofunkcyjnych w Guzowatce i Dąbrówce, czym podyktowany był tak 
zróżnicowany podział środków na prace remontowe w poszczególnych placówkach 
oświatowych, czy komisja wizytując szkoły zapoznała się ze stanem boiska w 
Guzowatce.
Odnośnie zdjęcia środków Przewodnicząca Komisji wyjaśniła, że taki był wniosek 
Wójta, co się tyczy podziału środków na prace remontowe to wskazane kwoty są 
zwiększeniem środków zaplanowanych w budżecie na wykonanie prac remontowych w 
poszczególnych szkołach. Zastępca Wójta nawiązując do wypowiedzi Pana 
Marcinkiewicza poinformował, że podział środków na szkoły związany jest z 
potrzebami. Zakresy prac remontowych zostały ustalone z dyrektorami szkół. Boisko 
trawiaste w Guzowatce zostanie wyremontowane. Odnośnie budowy boiska 
wielofunkcyjnego w Guzowatce Pan Zadrożny powiedział, że do końca miesiąca



zostanie ukończony projekt boiska a gdy tylko będzie możliwość pozyskania środków na 
tego typu zadania z zewnątrz boisko zostanie wybudowane. Na budowę boiska 
wielofunkcyjnego w Guzowatce w przyszłorocznym budżecie będą zaplanowane środki 
powiedział Pan Wójt.
Pan Ryszard Klusek Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej RG 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 23 czerwca 2016r, na którym 
zostały zaopiniowane projekty uchwał które będą podejmowane na sesji w dniu 
dzisiejszym.

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych i Zapobiegania Narkomani za 2015 r.,
Do sprawozdania radni nie zgłaszali uwag.
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 7 Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego gminnych instytucji 
kultury za 2015 r.
Sprawozdanie zostało omówione przez Panią Annę M aniecką -  Dyrektora Gminnego 
Centrum Kultury. (Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).
Głównym punktem działalności Gminnego Centrum Kultury są zajęcia stałe. 

Prowadzone jest 10 sekcji w których zajęcia są bardzo różnorodne. W zrosła liczba 
uczestników w 2014 r. było ok. 120 osób , w roku sprawozdawczym 160 osób. Dzieci 
które chodzą na te zajęcia biorą udział w turniejach. Dzieci uczęszczające na zajęcia 
szachowe odniosły sukces w turnieju szachowym na szczeblu powiatowym w 
Wołominie, dzieci z sekcji KARATE odniosły sukces w 2015r. na turnieju 
międzynarodowym w Kołobierzycach zdobywając II miejsce, dwóch uczestników tej 
sekcji zdobyło medal złoty i medal brązowy w Pucharze Europy w Szwajcarii. Są 
prowadzone zajęcia dla osób dorosłych. W wrześniu ubiegłego roku Gminne Centrum 
Kultury przystąpiło do Powiatowej Karty Rodziny z której skorzystało 68 osób. Zawsze 
w okresie letnim i zimowym organizowane są akcje dla dzieci. Duży nacisk kładziony 
jest na imprezy integrujące rodziny. Co rocznie organizowane są imprezy tematyczne, 
patriotyczne jak  również różne konkursy. Gminne Centrum Kultury współpracuje ze 
szkołami. Szczególnie dobrze układa się współpraca z Klubem Kulturalnym działającym 
przy Gimnazjum w Dąbrówce. GCK posiada w swoim zarządzaniu świetlicę w Trojanach 
w której prowadzone są też różnego rodzaju zajęcia. W spółpracuje z organizacjami 
pożytku publicznego. W ubiegłym roku naszą gminę odwiedziła grupa lokalnych 
dziennikarzy z Armenii. Był to projekt realizowany przez Fundację Towarzystwo 
Demokratyczne Wschód. Przy Centrum Kultury działają cztery Koła Gospodyń 
Wiejskich. Mówiąc o przychodach Pani Dyrektor wskazała , że roku 2014 przychód 
wynosił 68 000,00 zł, natomiast roku 2015 była to kwota 115 000,00 zł. Składają się na 
to wpłaty osób biorących udział w zajęciach stałych, wpłaty osób biorących udział w 
Klubie Kulturalnym wpłaty od sponsorów. Pozyskano także dotację od Starostwa w 
kwocie 4000,00 zł która była przeznaczona na imprezę Ułani nad Bugiem. GCK posiada 
kasę fiskalna i każde dochody są rejestrowane a wpłacający otrzymuje paragon. 
Działalność Gminnej Biblioteki Publicznej opiera się na współpracy ze szkołami i 
gimnazjami. Uczniowie tych placówek biorą udział w koncertach Filharmonii które 
odbywają się raz w miesiącu w Sali widowiskowej. Dzieci z przedszkola w Dręszewie 
przyjeżdżały na projekcje filmowe które były uzgadniane z nauczycielami. 
Organizowane były wspólnie ze szkołami lekcje biblioteczne . Odbywały się spotkania



teatralne dla całych rodzin które cieszyły się dużym powodzeniem. W zrosła liczba 
czytelników w porównaniu do roku 2014 o 72 osoby a liczba wypożyczeń książek o 
ponad 2000. Do złożonego sprawozdania nie zgłaszano pytań.

Ad. 8 Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu Gminy za rok 2015 i sprawozdanie 
finansowe.

Pani Skarbnik poinformowała, ze realizacja ubiegłorocznego budżetu szczegółowo 
będzie przedstawiona przez Komisję Rewizyjną w protokołach sporządzonych z 
odbytych posiedzeń. Następnie Skarbnik przedstawiła strukturę zrealizowanych 
dochodów w 2015 roku, tj. dochody własne 27,7%, subwencje 35%, dotacje 32%. W 
porównaniu do lat ubiegłych można zaobserwować wyraźną tendencje wzrostową 
dochodów własnych gminy, głównie jest to spowodowane wzrostem wpływów z podatku 
od nieruchomości, z którego realizacja wyniosła 4 521000,00 zł (wzrost o ok. 
1 300 000,00 zł). Kolejną pozycją z tendencją wzrostową są udziały w PIT wzrost 
realizacji do roku 2014 o 361 000,00 zł. W strukturze dochodów wyraźnie zauważalna 
jest tendencja spadkowa wpływów z tytułu subwencji ogólnej w części wyrównawczej i 
jest to pewna zależność, w sytuacji kiedy wzrastają wpływy z dochodów własnych, 
wysokość subwencji przekazywanej przez M inisterstwo Finansów maleje. Należności 
wymagalne, które Gmina powinna pozyskać na koniec grudnia 2015 r. to kwota ok. 1 340 
000,00 zł, w tym ponad 500 000,00 zł to zaległości w podatkach lokalnych. Zaległości z 
funduszu alimentacyjnego to wielkość 363 000,00 zł, z tytułu kar administracyjnych 
nałożonych na przedsiębiorców i osoby fizyczne z tytułu nieterminowego wywiązywania 
się z realizacji umów to kwota ok. 255 000,00 zł. W zakresie wydatków Skarbnik 
poinformowała, że są one ponoszone na realizacje zadań do których Gmina jest 
zobligowana ustawą o samorządzie gminnymi i innymi aktami normatywnymi. 
Wykonanie wydatków w części bieżącej stanowiło 83% a w inwestycyjnej 17%. 
Głównym obszarem działania i największym w przypadku naszej gminy jest oświata i 
wychowanie, następnie pomoc społeczna, gospodarka komunalna, administracja, 
transport, kultura fizyczna, Rolnictwo, Kultura i Ochrona dziedzictwa narodowego. W 
ubiegłym roku po raz pierwszy realizowany był Program współpracy z Organizacjami 
Pożytku publicznego, głownie udzielane były dotacje z zakresu kultury fizycznej. 
Ponadto w ramach budżetu realizowane były przedsięwzięcia z funduszu sołeckiego, na 
które poniesiono wydatki w wysokości ok. 371 000,00 zł. Realizowano również 
GPRPAiN, a także gospodarka odpadami. Poniesione wydatki majątkowe to realizacja 
zadań inwestycyjnych z zakresu infrastruktury wodociągowej (budowa sieci 
wodociągowej), infrastruktury drogowej (modernizacja dróg, chodników, budowa 
przepustów), infrastruktury kanalizacyjnej (budowa odcinka sieci kanalizacyjnej, 
modernizacja oczyszczalni ścieków), infrastruktury sportowej (budowa i modernizacja 
boisk sportowych, siłowni zewnętrznej). Nowy zadaniem było rozpoczęcie budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków (wybudowano 9 szt.), w tegorocznym budżecie 
inwestycja cieszy się ogromnym zainteresowaniem mieszkańców.
Skarbnik poinformowała, że ubiegłoroczny budżet zamkną się nadwyżką w wysokości 
1 221 702,48 zł. Spłacone zostało zadłużenie w wysokości 3 436 937,86zł. Przychody 
wyniosły 1 537 000,00 zł. Dług gminy na koniec 2015 roku ukształtował się na poziomie 
7 628 793,00 zł i stanowił 26,8% zrealizowanych dochodów ogółem.

Nawiązując do sprawozdania finansowego Skarbnik wyjaśniła, że jest to tabelaryczne 
zestawienie wielkości prezentujące sytuację majątkową i finansową Gminy, na które 
składa się -  bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy 
Dąbrówka; łączny bilans jednostki budżetowej obejmujący dane wynikające z bilansów



wszystkich jednostek organizacyjnych; łączny rachunek z zysków i strat oraz łączne 
zestawienie zmian w funduszu jednostki.

Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Skarbnik podziękowała wszystkim za zaufanie i 
zaangażowanie oraz czujność w trakcie realizacji budżetu.

Głos zabrał Pan Wójt składając podziękowania Radzie Gminy za współpracę i 
powiedział, że gdy jest możliwość domówienia i jest pełne zaufanie to można dużo 
zrobić dla mieszkańców Gminy co pokazał tegoroczny budżet. Podziękował Pani 
Skarbnik która czuwa aby budżet został zrealizowany prawidłowo, pracownikom Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych, sołtysom a szczególnie podziękował swojemu 
zastępcy Panu Zenonowi Zadróżnemu.

Ad. 9 Informacja o stanie mienia komunalnego.
Informacja została przedstawiona przez Panią Agnieszkę Adam 
(Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Wartość mienia komunalnego przyjętego na stan środków trwałych w 2015 roku 
wyniosła 5 256 700,44zł. Spośród inwestycji oddanych do użytkowania największą była 
budowa wodociągów II i III etapu, to ok. 12km sieci za kwotę ok. 2 325 000,00zł. 
Zmodernizowane drogi gminne to kwota ok. 413 000,00zł (Małopole-Karpin, 
Stanisławów). Zmodernizowane przepusty w Guzowatce, Karpinie, Kowalicha za kwotę 
103 000,00zł. Budowa chodników 578 000,00zł (Dąbrówka-Małopole, Dręszew, 
Trojany); boiska wielofunkcyjne w Dąbrówce i Józefowie i modernizacja istniejących 
boisk -  678 000,00zł. Odcinek sieci kanalizacyjne w Małopolu -  151 000,00zł. 
M odernizacja oczyszczalni ścieków w Dąbrówce -  332 000,00zł. Zmodernizowane 
oświetlenie uliczne za kwotę 104 000,00zł. Zmniejszenie wartości mienia komunalnego 
w 2015 roku wyniosło 73 782,32zł i jest ono wynikiem zużycia, zniszczenia bądź 
przeznaczone do rozbiórki i tak m.in.: przy Szkole Podstawowej we Wszeborach 
rozebrano budynek gospodarczy, samochód strażacki STAR, traktorek wielofunkcyjny 
(na skutek kradzieży). Łącznie na koniec roku wartość mienia komunalnego Gminy 
wyniosła 72 712 805,00zł.
Nawiązując do przedstawionej informacji Pan Rosa Sławomir powiedział, że nie 
uwzględnia ona amortyzacji mienia komunalnego.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że mienie zostało zaprezentowane w wartości brutto. Natomiast 
w ewidencji księgowej na bieżąco wartość jest amortyzowana a jej wysokość zbiorcza 
podana jest w informacji uzupełniającej do zbiorczego bilansu jednostki budżetowej,

Ad. 10 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka w 
sprawie wykonania budżetu Gminy za 205 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi 
Gminy.
Komisja Rewizyjna Rady Gminy Dąbrówka odbyła dwa posiedzenia związane ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015r. W dniu 12 maja 2015r. omówiono 
częściowo dochody budżetu.
Protokół Nr 14 został odczytany przez Panią Helenę Kuśkowską -  Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
W dniu 07 czerwca 2016r. Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie na temat:
I. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dąbrówka za 2015r,
1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy (dalsza część)
2. Omówienie wydatków budżetu



3. Omówienie zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz zadań własnych.
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Dąbrówka za 2015 rok.
5. Omówienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrówka.
6. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok.
II. Sformułowanie wniosku o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium dla Wójta 
Gminy.
Protokół Nr 16 odczytał Pan Krzysztof Kłębek -  przewodniczący Komisji Rewizyjnej.

Ad. 11. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w W arszawie w 
sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy.
Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku 
sporządzonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową odczytała Pani Agnieszka Adam 
Skarbnik Gminy.
(Uchwala stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 12. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w W arszawie w 
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy za 2015 r. wraz z informacja o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami.
Ww. uchwała została odczytana przez Panią Agnieszkę Adam -  Skarbnika Gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 13 Podjęcie uchwał.

a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań Gminy Dąbrówka za 2015 rok, 
Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/147/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za” , przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dąbrówka za 2015 rok, 
Nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta Przewodniczący Rady ocenił współpracę Rady 
Gminy z W ójtem jako bardzo dobrą i podziękował Panu Wójtowi za 1,5 roczna 
współpracę.
Natomiast W iceprzewodniczący Rady Gminy Pan Sławomir Rosa zachęcał Pana Wójta 
do jeszcze lepszej pracy.

- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/148/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu partnerskiego pn. 
,, Zmniejszenie emisyjności gospodarki na terenie gmin Radzymin, Klembów i Dąbrówka



poprzez realizacje inwestycji związanych z wytwarzaniem energii elektrycznej i cieplnej 
podchodzącej ze źródeł odnawialnych ”
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/149/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za” , przy obecności 14 Radnych/
/Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) uchylająca uchwałę nr X V Il/l36/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 kwietnia 
2016 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadania budżetowego: ,, Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Dąbrówka 
-Małopole, gm. Dąbrówka ”,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.
Ze względu na brak dofinansowania ze strony Powiatu do przebudowy przedmiotowej 
drogi podjęta uchwała stała się bezzasadna dlatego należy ją  uchylić. Do projektu 
uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/150/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wołomińskiego,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta. 
Środki które były zabezpieczone na przebudowę drogi Małopołe -  Dąbrówka tj. kwota 
100,000,00 przeznaczyć na modernizację chodnika na ulicy T. Kościuszki na odcinku od 
Urzędu Gminy do skrzyżowania 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/151/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/108/2015 Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2015r. w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/152/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016-2021,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
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Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr X IX /153/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) w sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/154/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

i) w sprawie uchwalenia „ Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dąbrówka na lata 
2016 -  2019 z perspektywą na lata 2020 -2023 wraz z jego prognozą z oddziaływania na 
Środowisko,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego.
Uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do projektu uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/155/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

]) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkanych,

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego.
Zmiana wzoru deklaracji polega na zwiększeniu zakresu osób którym przysługuje ulga. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jaw nym  -  Rada Gminy Dąbrówka
podjęła Uchwałę Nr XIX/156/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

k) w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na której nie 
zamieszkują mieszkańcy a powstają opady komunalne.
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego.
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Do zmiany wzoru deklaracji zobligowała zmiana ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku, jest to zmiana techniczna. Stawki i sposób naliczania opłaty pozostaje na 
dotychczasowym poziomie.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym  -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIX/157/2016 z dnia 29 czerwca 2016 r.
- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosów „za”, przy obecności 14 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 14 Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Sekretarz obrad odczytał wniosek Pani Agnieszki Gryglas i Pana Tomasza Rasińskiego 
o dofinansowanie w kwocie 10 000,00 zł na wykonanie placu zabaw przy OSP 
Ludwinów -  Józefów.
Wniosek jest skierowany do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy do 
wiadomości Rada Gminy.
Nawiązując do złożonego wniosku Pan Wójt odpowiedział, że zrobi wszystko aby 
wniosek został zrealizowany.

Ad. 15 Sprawy różne i wołne wnioski.
Pani Agnieszka Gryglas poinformowała, że na wniosek Wójta zwołuje posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na dzień 18.07.2016r. na godz. 14.30.
Pan Sobczak Józef zapytał jakie są wyniki rozmów związane z oświetlenie trasy S8.
Pan Wójt odpowiedział, że w tej sprawie odbyły się już  3 spotkania z przedstawicielami 
Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. Obecnie brak jest konsensu odnośnie liczby lamp 
za które będzie płacić Gmina. Ze strony Urzędu padła propozycja, że Gmina może płacić 
za lampy które oświetlają drogi dojazdowe oraz węzły komunikacyjne które służą 
naszym mieszkańcom.
Pan M irosław Kuligowski zapytał radnego powiatowego czy jest szansa na to aby zostały 
odnowione znaki przejścia dla pieszych zgodnie ze złożonym zapotrzebowaniem ze 
strony urzędu Gminy.
Pan W iesław Mędrzycki odpowiedział, że powinno zostać to zrobione zgodnie z 
zapotrzebowaniem.
Pan Marek Pasoń zapytał czy istnie możliwość zamontowania dwu lamp na nowo 
powstałym osiedlu między Małopolem a Chajętami.
Pan Wójt odpowiedział, że Gmina nie ma obowiązku montażu oświetlenia ulicznego na 
drogach prywatnych.
Pan Jacek Ruciński zapytał radnego powiatowego czy została wyjaśniona sprawa drogi 
Cisie -  Załubice.
Pan W iesław Mędrzycki odpowiedział, że sytuacja tej drogi jest patowa. Powiat drogę 
zdjął ze swojej ewidencji a Gmina jej nie przejęła. Na obecną chwilę jest to droga innej 
kategorii. Pan Wójt wyjaśnił, że droga jest w bardzo złym stanie technicznym.
Zastępca W ójta zaproponował, aby tą sprawa zajęła się Komisja Rozwoju i Gospodarki 
Mieniem Komunalnym.
Pan Jacek Ruciński powiedział, że w czasach kiedy było 49 województw droga była 
drogą wojewódzką i raptem stała się drogą innej kategorii a jest to droga strategiczna 
przy której położony jest kabel wojskowy i a teraz nie ma właściciela. Powiat 
powinien porozumieć się z Gminą aby rozwiązać stan prawny drogi.
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Pan Wójt zasugerował aby zgodnie z propozycją Zastępcy tematem zajęła się Komisja 
Rozwoju.
Pan Rosa Sławomir -  przewodniczący Komisji Rozwoju odnosząc się do powyższej 
sprawy stwierdził, że sama Komisja Rozwoju nie rozwiąże tematu i zapytał Wójta czy 
prowadził w tej sprawie rozmowy ze Starostą.
Zastępca W ójta powiedział, że rozmowy były prowadzone ale sytuacja się nie 
zmieniła. Jeżeli Komisja stwierdzi, że trzeba przejęć tę drogę to na kolejną sesje Rady 
Gminy zostanie przygotowany stosowny projekt uchwały powiedział Pan Zadrożny.
Pan Jacek Ruciński zaproponował aby odtworzyć ustalenia które zawarł Starosta z 
Wójtem przy zamianie dróg Załubice -  Cisie (była droga powiatowa) i Kuligów - Opole 
(była droga gminna).
Reasumując dyskusję na temat tej drogi Przewodniczący Rady zaproponował, aby na 
posiedzenie Komisji Rozwoju gdzie będzie rozpatrywany temat przedmiotowej drogi 
został zaproszony Pan Jacek Ruciński.
Pan Kuligowski Mirosław nawiązując do sprawozdania z działalności Gminnego 
Centrum powiedział, że mieszkańcy północnej części Gminy mają ograniczony dostęp 
do ofert GCK z uwagi na brak połączenia autobusowego.

Ad. 16 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad XIX sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w obradach.

Sekretarz obrad
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Dąbrówka, dn. 24.08. 2016r.

Komornik Sądowy 
Paweł Bukszewicz 

Kancelaria Komornicza 
ul. W arszawska 7 
05-200 Wołomin 

Dotyczy: Km 5087/14

Urząd Gminy w Dąbrówce informuje, że obwieszczenie o terminie opisu i oszacowania 
nieruchomości położonej w miejscowości 
ogłoszeń tut. Urzędu w dniach od 20 lipca

Wyk. G. Wójcik teł. 29 642 82 62

URZĄD GMINY DĄBRÓWKA  
ul. T a d eu sza  K ościuszki 14 

0 5 -2 5 2  D ąbrów ka  
woj. mazowieckie, pow. wołomiński 
tel. (29) 757 80 0 2 .129) 757 80 03

UG.0750.22.2016r.



Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XIX sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 25 maja do 29 czerwca 2016 r. realizowałem wraz z pracownikami niżej 
wymienione sprawy:

1. Przygotowałem i przedstawiłem projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

2. Nadzorowałem wykonanie:
a) zmian MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole,
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania,
3. Podpisałem porozumienie w sprawie dofinansowania inwentaryzacji wyrobów zawie
rających azbest na terenie naszej gminy. W ykonawca przystąpił do pracy.

4. Komisja Urbanistyczna przyjęła z uwagami analizę aktualności studium kierunków i 
uwarunkowań oraz planów miejscowych. Analiza zostanie przedstawiona Komisji Rozwoju i 
Mienia Komunalnego. Po zaopiniowaniu przez Komisję, analiza zostanie przedłożona Radzie 
Gminy.

5. Nadzorowałem budowę wodociągu w miejscowościach Ludwinów i Ostrówek i bra
łem udział w naradach koordynacyjnych z wykonawcą. Trwają ostatnie roboty budowlane.

6 Nadzorowałem przygotowywanie dokumentacji projektowej modernizacji i rozbudowy 
oczyszczalni ścieków w  Dąbrówce. Zgodnie z harmonogramem prac wykonawca przekazał 
już dokumentację projektową części mechanicznej.

7. Nadzorowałem przygotowywanie dokumentacji projektowej budowy oczyszczalni ście
ków w terenie Stasiopole-Czam ów sieci kanalizacji sanitarnej w Kuligowie, Józefowie, Czar
nowie i Ludwinowie.
8. Nadzorowałem wykonywanie dokumentacji projektowej sieci wodociągowych w miej

scowościach gminy, które nie posiadają jeszcze wodociągu lub posiadają częściowo.
Trwają uzgodnienia przebiegu sieci wodociągowej w terenie.
9. Nadzorowałem przygotowanie dokumentacji projektowej budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków dla mieszkańców Kuligowa, Cisia, Józefowa i Ślężan. Prace są 
już  bardzo zaawansowane.

10. Zorganizowałem i uczestniczyłem w trzeciej edycji Akcji Czysta Gmina.

11. W dniach 14-16 czerwca uczestniczyłem w konferencji „Inkubator kuchenny i lokalne 
formy sprzedaży produktów lokalnych szansą na rozwój przedsiębiorczości wiejskiej” zorga
nizowanej w Małopolsce.

12. Objąłem patronatem Dzień Dziecka zorganizowany przez sołectwa: Marianów, Drę- 
szew i Kowalicha.



13. Zorganizowałem Sportowy i Rodzinny Dzień Dziecka, które odbyły się w Dąbrówce.

14. Po weryfikacji formalnej i merytorycznej przez Urząd M arszałkowski nasze wnioski 
aplikacyjne na przebudowę dróg gminnych: Dąbrówka -  Lasków, Trojany -  Wszebo- 
ry i Kołaków zostały umieszczone na liście rankingowej projektów przewidzianych do 
dofinansowania. W stępnie planowana kwota dotacji wynosi niecałe 3 miliony złotych. 
Ostateczna kwota zostanie ustalona po przeprowadzonych przetargach.

15. Nadzorowałem przygotowanie przez pracowników dokumentacji przetargowej i wkrót
ce ogłoszę przetargi na wykonanie chodnika wraz zatoką autobusową w  Dręszewie i 
na wykonanie nakładki asfaltowej drogi w Chruścielach.

16. Nadzorowałem przygotowania remontów budynków oświatowych.
17. Wspólnie z pracownikami uczestniczyliśmy w zakończeniu roku szkolnego w szkołach i

przedszkolu.
18. Po zakończeniu postępowania przetargowego podpisałem umowę z wykonawcą i trwają

już prace remontowe na gminnych drogach gruntowych.
19. W tym roku nasza gmina była gospodarzem konkursu wiedzy o Związku Gmin Zale

wu Zegrzyńskiego dla uczniów szkół z terenu gmin należących do związku. Podobnie 
jak  w roku ubiegłym I miejsce zdobyła młodzież z Gimnazjum w Dąbrówce.

20. Podpisałem list intencyjny w zakresie wzajemnej współpracy gmin Powiatu Wołomiń
skiego w problematyce ogólnospołecznej.

21 .9  czerwca dokonałem otwarcia Sportowej Olimpiady Przedszkolaka w Dąbrówce.

22. Nadzorowałem przygotowanie dokumentacji projektowej boisk w  Dąbrówce i Guzowatce. 
Termin wykonania projektu boiska w Guzowatce upływa 30 czerwca a w  Dąbrówce 30

września. Po wykonaniu dokumentacji i uzyskaniu pozwolenia na budowę wystąpimy 
do Urzędu M arszałkowskiego o wpisanie naszych projektów na listę zadań prioryte
towych co pozwoli starać się o pozyskanie środków na dofinansowanie kosztów bu
dowy.

23. W dalszym ciągu nadzoruję realizację Programu „Rodzina 500 plus” w naszej gminie.

Od startu Programu „Rodzina 500 plus” do dnia 23 czerwca 2016 roku rodzice i opiekunowie 
złożyli 788 wniosków o ustalenie prawa do świadczenia wychowawczego, w tym 87 drogą 
elektroniczną. W ydanych zostało 693 decyzji administracyjnych.

Rodzinom przekazane zostały środki finansowe w ramach Programu, na kwotę przekraczającą 
1,5 min zł., dla 1052 dzieci. W sparcie otrzymało 633 rodziny.

Kolejność rozpatrywania wniosków uzależniona jest od daty wpływu i prawidłowości wypeł
nienia wniosku oraz poprawnego przebiegu procesu weryfikacji wniosku w  systemie informa
tycznym.

24. Nadzorowałem wraz z pracownikami przygotowanie zadania dotyczącego zmiany kon
strukcji pokrycia dachowego hal sportowych w Józefowie, Guzowatce i Wszeborach. 
Z uzyskanej opinii technicznej wynika, że konstrukcja hal pozwala na wymianę wy
eksploatowanych pneumatycznych pokryć dachowych i wykonanie dachu w  technolo
gii tradycyjnej.



25. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy.
26. Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG.


